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Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2018/19-04-2018 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 22 maart 2018. 
 
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Communicatie 
Publicatie Oost-Vlaanderen Informeel – ontwerpen, drukken en 
verspreiden van het informatiemagazine van het provinciebestuur 
2019 – 2022 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 
 
Raadslid Elisabet Dooms vraagt of de mogelijkheid bestaat om de 
opdracht 1 jaar uit te stellen. 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt bevestigend. Hij voegt 
er aan toe dat de provincie ook niet verplicht is om de opdracht toe te 
wijzen. 
 

3. Toelichting: personeelsbeleid en e-HRM 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat de toelichting focust op 
eHRM. Het agendapunt vermeldt enigszins misleidend ook 
“personeelsbeleid”. Vandaag gaat de toelichting over eHRM als 
specifiek instrument voor een modern provinciaal personeelsbeleid. 
 
Het eHRM systeem werd ontwikkeld in samenwerking met de dienst 
ICT en biedt een pak nieuwe mogelijkheden zowel voor de organisatie 
als voor de individuele medewerkers. 
De toelichting wordt gegeven door Inge Dellaert, directeur personeel, 
aan de hand van een powerpoint die bij het verslag wordt gevoegd. 
 

Tijdens en na de presentatie worden een aantal vragen 
geformuleerd. 
 
Raadslid Johan Van Duyse stelt vast dat er naast de eHRM modules 
ook nog een apart systeem van tijdsregistratie bestaat en informeert 
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of daar voldoende afstemming tussen bestaat. Inge Dellaert deelt 
mee dat de systemen met elkaar “communiceren”.  
 
Zij vestigt er ook de aandacht op dat het gaat om technische 
systemen die niets veranderen aan de reglementering en de 
afsprakenregelingen die gelden voor de personeelsleden. 
Wat de loonmotor betreft deelt zij bijkomend mee dat er een periode 
is voorzien waarin het oude en het nieuwe systeem parallel zullen 
draaien om bij eventuele foutdetectie de correcte uitbetaling niet te 
hypothekeren. Vanaf april 2018 wordt gewerkt met elektronische 
loonfiches. Ook de aanvragen en de verwerking van de reiskosten 
zullen vanaf het tweede kwartaal digitaal verlopen. 
 
Raadslid Johan Van Duyse vraagt of de module vacatures 
raadpleegbaar is voor het publiek en of er aandacht is besteed aan 
de nodige beveiliging. 
Inge Dellaert deelt mee dat de toegang voor het publiek via de 
website gaat en dat de beveiliging verzekerd wordt door de aanmaak 
van een login. 
Zij vult verder aan dat voor het personeel van het provinciaal 
onderwijs een onderscheid moet gemaakt worden tussen het niet-
gesubsidieerde (administratieve) personeel dat in het provinciale 
eHRM systeem zal meedraaien (behalve voor de “self-service”) en 
de gesubsidieerden voor wie PICTOO verder van toepassing blijft. 
 
Raadslid Bart Blommaert informeert of het eHRM systeem specifiek 
voor de provincie werd ontworpen dan wel of het om een bestaand 
systeem gaat. 
Inge Dellaert antwoordt dat de software van “People-soft” een 
bestaand raamwerk was maar dat het op maat van de provincie werd 
ingevuld. 
 
Raadslid Johan Van Duyse vraagt of de invoering van het systeem 
ondersteund wordt met de nodige communicatie en opleiding. 
Inge Dellaert bevestigt dit. Communicatie verloopt via het intranet, 
via Pro-Info en via het doorgeefluik van de leidinggevenden. 
Er worden ook infosessies georganiseerd voor alle personeelsleden. 

 
Er worden geen andere vragen geformuleerd. 
 

4. Varia 
 
Er zijn geen variapunten. 
De voorzitter sluit de vergadering om 18u35. 
 

Gent, 23 april 2018 

 De secretaris   De voorzitter 
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 Hilde De Sutter 
                              De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


